
 

 

 

P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji ds. Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
 
z dnia 26 październik  2020 r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostrów Mazowiecka  26 października 2020 r. 



 
 
P r o t o k ó ł   
 
 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 26 października 2020 roku pod przewodnictwem  
p. Waldemara Pałysa - Przewodniczącego Komisji. 
 
 
Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 
 

Na posiedzeniu Komisji w dniu 26 października 2020 r.  swoją obecność odnotowało  
7 członków Komisji (lista obecności w załączeniu do protokołu). 
  

Proponowany  Porządek Obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad oraz zatwierdzenie protokołu  
z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXI sesję Rady Miasta. 
3. Sprawy różne.  

 

AD. 1 

 Przewodniczący  Komisji p. Waldemar Pałys dokonał otwarcia posiedzenia Komisji 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka w dniu 26 października 2020 r.  
Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum Przewodniczący  Komisji  przedstawił 
proponowany porządek obrad, który został przyjęty: 

Jednogłośnie 7 głosami „za” 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

AD. 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXI sesję Rady Miasta. 

 

 Komisja  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego na swoim posiedzeniu w dniu 26 października br. zajmowała się 
rozpatrzenie i zaopiniowaniem następujących materiałów:  

Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w roku 
szkolnym 2019 – 2020 r.  

Projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w/s powołania Młodzieżowej Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Projektu uchwały w/s przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami w art. 3 ust. 3 ustawy  



z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 
rok.  

 

 Komisja po zapoznaniu się z tematyką przedmiotowej informacji oraz projektów 
uchwał poddała je kolejno pod głosowanie celem zaopiniowania: 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych miasta Ostrów Mazowiecka w roku 
szkolnym 2019 – 2020 r.  

 

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 
się” przyjęła przedłożoną informację.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w/s powołania Młodzieżowej Rady Miasta 
Ostrów Mazowiecka. 

 

Komisja w głosowaniu 7 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 0 głosach „wstrzymujących 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Projektu uchwały w/s przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Ostrów 
Mazowiecka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 
rok.  

 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

 Komisja  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz 
Porządku Publicznego na swoim posiedzeniu przeprowadzonym w dniu 26.10.2020 r. 
zajmując się rozpatrzeniem materiałów przedłożonych na XXI sesję Rady Miasta 
wypracowała następujące pytania oraz kwestie do wyjaśnienia: 

1. Jak nauczanie zdalne wpłynęło na jakość realizacji zadań oświatowych w Ostrowi 
Mazowieckiej – szkolenie nauczycieli, pożyczanie sprzętu do pracy zdalnej. 

2. Jaka jest skala problemu nauczania w klasie integracyjnej a szkole secjalnej. 

3. Jak wygląda nauczanie uczniów niepełnosprawnych w systemie zdalnym. 

4. Jak realizowano pracę nauczycieli w zdalnym nauczaniu. 

 

 

AD. 3 

Sprawy różne  

 

 Członkowie Komisji  Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
oraz Porządku Publicznego w punkcie sprawy różne zwrócili uwagę na takie kwestie jak:  



1. Brak porządku na ścieżkach rowerowych w postaci spadających z drzew liści. 

2. Zbyt mała ilość koszy na odpady na terenie miasta. 

3. Konieczność zwiększenia kontroli Straży Miejskiej oraz policji na nowo powstałej ul. 
Kubusia Puchatka. 

4. Jak na chwilę obecną przedstawia się sprawa przygotowywania projektu uchwały 
dotyczącej wspierania działalności sportu. Jak w przedmiotowym projekcie uchwały 
zostanie rozwiązana kwestia sportów wiodących i innych dyscyplin sportowych.  

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Waldemar Józef  Pałys  

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  Brzostek Sylwia – insp. ds. obsługi Rady.  

 


